
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۴۲۹۸

تاریخ ارسال پرسش: ۰۲:۱۲:۳۶ ۱۳۹۸/۳/۱۷

متن پرسش

سلام علیکم: طاعات قبول. چند وقتی است سوالی ذهنم رو مشغول کرده و اون نکته ای هست که

شخصی از من پرسید که: چرا حضرت آقا در دعاشون دعا برای ظهور امام زمان عجل االله تعالی فرجه

نمیکنند و اکثراً میفرمایند خدایا ما را مشمول دعای آن حضرت قرار بده. به نظر حضرتعالی دلیلش

چیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید حضرت آقا معتقدند حضرت حجت «عجلااللهتعالیفرجه» با نور خود

در صحنه حاضرند. موفق باشید


